
provinci renthe

Aan:

de heer A.A.P.M. van Berkel

(i.a.a. de overige statenleden)

Assen,16mei2012
Ons kenm erk 20 13.1 l2O1 2002260
Ondenruerp: Beantwoording vragen ex artikel 41 Reglement van orde inzake Culturele
Hoofdstad 2018

Geachte heer Van Berkel,

Hierbij beantwoorden wijde door u gestelde vragen als volgt.

Vraaq 1

Op dit moment participeert Drenthe niet in het Europese Culturele Hoofdstad 2018-
project. Zijn er plannen hierin te participeren?

Antwoord 1

Er zijn geen plannen hieromtrent. ln de periode 2009-2010 heeft de gemeente Emmen
plannen in deze richting gekoesterd en de provincie benaderd voor samenwerking. Wij
hebben in die periode ambtelljk meegedacht over mogelijkheden en haalbaarheid.

Vraao2
Heeft er (markt)onderzoek plaatsgevonden alvorens de beslissing is genomen niet te
participeren in het Europese Culturele Hoofdstad 2018-project? Zo ja, kunt u de
resultaten hiervan openbaar maken? Wat waren de kosten van dit onderzoek (of deze
onderzoeken)? Zo nee, wat waren de overwegingen om niet deel te nemen aan het
Europese Culturele Hoofdstad 201 8-project.



2

Antwaord 2
Er is geen (markt)ondenoek geweest. Voardat dit anderzoek kon plaatsvinden heeft
de gemeente Emmen besloten alsnog af te zien van het voornemen tot eventuele
kandidatuur. Emmen schatte draagvlak en haalbaarheíd te klein en de kosten van het
project te groot. De provincie heeft niet ovenilogen zelfstandig deel te nemen,
aangezien alleen sfeden zich kunnen kandideren.

gedeputeerde staten van Drenthê,

:)
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Schriftelijke vraag (art. 41) aan Gedeputeerde Staten 

 

Aan de voorzitter van Gedeputeerde Staten, 

 

Dhr. J.Tichelaar 

Postbus 122 

9400 AC Assen 

 

Onderwerp: Culturele Hoofdstad 2018 

Datum: 27 maart 2012  

 

Geachte Voorzitter, 

 

1. Op dit moment participeert Drenthe niet in het ‘Europese Culturele Hoofdstad 
2018’ project. Zijn er plannen hierin te participeren?  

 
2. Heeft er (markt)onderzoek plaatsgevonden alvorens de beslissing is genomen 

niet te participeren in het Europese Culturele Hoofdstad 2018-project? Zo ja, 
kunt u de resultaten hiervan openbaar maken? Wat waren de kosten van dit 
onderzoek (of deze onderzoeken)? Zo nee, wat waren de overwegingen om 
niet deel te nemen aan het Europese Culturele Hoofdstad 2018-project. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ad van Berkel 
Namens de fractie van de Partij Voor de Vrijheid in Drenthe 

 

 


